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Závěrečné hodnocení podzimní části 2015/2016 

- ŽENY SK SLANÝ - 

 V novém sportovním ročníku 2015/2016 jsme se rozhodli, nepřihlásit ženský tým do soutěží 

pod hlavičkou FAČR. Měli jsme pro to dva vážné důvody: 

1) Málo aktivních děvčat, z toho pár nových, mladých a nezkušených. A jezdit na zápasy v 10 

lidech, to si nemůžeme dovolit. Snažíme se dělat fotbal pro radost všech zúčastněných a jezdit 

zpět otrávení a s rychtou, to se nikomu nelíbí a nechce. 

2) Finance - základ všeho. Jedna věc je doprava, se kterou bychom neměli problém. Ale větším 

problémem by byly příp. pokuty, pokud bychom k zápasu nedorazili, pokuta až 5000,-, příp. 

megapokuta 30.000,- za odhlášení ze soutěže. To jsou prostě likvidační věci, hlavně 

v souvislosti s nedostatkem hráček. 

 A tak jsme, vlastně už někdy od dubna, řešili co s tím? Bylo několik variant, z nichž se nám 

povedla ta nejlepší možná! Našli jsme nesoutěžní ligu pod názvem „HOLČINY CUP“, v níž hrají 

týmy v dobré dojezdové vzdálenosti od nás. Navíc jsou zde upravená pravidla, která dle našeho názoru 

více odpovídají nezkušeným mladým fotbalistkám a pomohou jim se daleko rychleji adaptovat do 

světa fotbalu. Jeli jsme se proto podívat a vlastně i si promluvit s vedoucím soutěže, jehož tým hrál 

tenkrát v nedaleké Loděnici u Berouna. Vše proběhlo hladce a příjemně a tak jsme začátkem prázdnin 

rozhodli, že to zkusíme. 

 No a nyní nelitujeme. Naopak, jsme rádi, že ženský fotbal ve Slaném i nadále pokračuje a ještě 

k tomu v zajímavém formátu. Slánská děvčata odehrála v podzimní části celkem 9 zápasů. Hned 

v prvních pěti utkáních jsme se utkali s 4 nejlepšími týmy soutěže. Navíc nejsilnější Čechtice hned 

v prvním (ještě k tomu domácím) zápase, kdy jsme prohráli sice 1:4, avšak tak jasný zápas, jak vypadá 

skóre, to nebyl. Utekl nám začátek zápasu, v druhém poločase už jsme obdrželi jen jednu branku a 

naše hra se zlepšila. Další zápas jsme odehráli v Loděnici, kam jsme zajížděli s malou nadějí na první 

bodík(y). Omyl – opak se stal pravdou – po šíleném výkonu jsme odjeli s malým kanárem – 6:0. To je 

vůbec nejvíc gólů, které kdy Loděnici kdo věnoval – ostuda. Poté nás čekali doma Měchenice – měl to 

být další těžký zápas, ale vzhledem k tomu, že soupeřkám se vdávala spoluhráčka, přijely oslabené a 

tak se hrál vyrovnaný fotbal, ve kterém jsme je přetlačili a urvali tak velmi cenné bodíky za výhru 2:1. 

V následujícím víkendu jsme měli jet do dalekých Petrovic, ale vzhledem k nedostatku hráček a dosti 

marodům jsme zápas odložili a nakonec i kontumačně „prohráli“ 3:0. Následující víkend jsme přivítali 

doma Jesenici, která též přijela ve slabší sestavě a v přesném počtu. Nám se naopak sešel silný kádr a 

tak jsme si odnesli další cenné bodíky za výhru 5:2. Šestý zápas v Lečici – no, přetahovaná 

vyrovnaných týmů, kde rozhodlo srdíčko – prohra 1:0. Naopak další víkend už jsme si doma poradili 

s Újezdem nad Lesy, který jsme přehráli 2:0. Ve Vonoklasech zasloužená remíza pro oba celky – 0:0. 

A druhý listopadový týden nás čekal dvojzápas – v Radlíku jsme předvedli snad nejšílenější výkon, co 

jsem kdy viděl a už nikdy to snad nezažiji – vydřená a vymodlená remíza 1:1. A v neděli se nám 

šťastně(?) Podařilo udolat i Jílové těsnou výhrou 1:0. 

Takže 9 odehraných utkání, 14 bodů, skóre 12:18 – 5. místo z 11 týmů   =>  ÚSPĚCH! 

Co k tomu: 
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Z celkově 18 obdržených branek, jsme jich hned 13 dostali během prvních 4 zápasů (nepočítám 

kontumaci 3:0 z Petrovic), dokonce 10 branek v prvních dvou zápasech. V dalších 5 zápasech 

s lehčími soupeři už jsme obdrželi jen 2 branky. Těžko říci, co to v tuto chvíli znamená. Já osobně si 

to vysvětluji tak, že se po prvních dvou zápasech holky sžily se soutěží. Se stylem hry, pravidly, 

chytáky atd. Možná se to nezdá, ale oproti normálnímu fotbalu je to prostě změna, na kterou je nutné 

si zvyknout. Min. rozdíl v brankách (hraje se na malé – 5x2m) je velmi značný a bylo to i hodně vidět.  

 Každopádně jak jsem psal, děvčata se adaptovala už po dvou zápasech, což nyní můžeme 

shrnout jako velmi pozitivní. V tuto chvíli se náš tým nachází na 5. místě tabulky, hned právě za těmi 

silnými týmy (viz. tabulka), což je velký úspěch a máme z toho velkou radost. Dokonce ještě před 

sezónou si trenér, p. Vaniš stanovil, že by rád získal 15b v podzimní části, což se téměř povedlo (i 

se štěstím). Takže našim děvčatům patří velký dík a jsme rádi, že alespoň v této soutěži jezdí 

pravidelně 9-ka stabilních hráček, k nimž pak voláme další, aby se mohly alespoň trochu prostřídat. A 

kdo, že odehrál většinu zápasů? Zde je přehled – prvních 6 děvčat zaslouží naši obrovskou 

pochvalu a dík za to, že nás nikdy nenechala ve štychu a přišly na všechny zápasy podzimu!!! 

Speciální uznání patří Míše Dimové a Anče Bečvářové – obě jsou začátečnice a vše se teprve učí, 

přesto děvčata odehrála všechna utkání, i když většinou jen střídaly. 

 Landsdorfová Nikola  - všechna utkání  Bečvářová Anna – všechna utkání 

 Hejtmanská Sára - všechna utkání   Dimová Michala - všechna utkání 

 Paurová Helena - všechna utkání   Šímová Iveta - všechna utkání 

Po 7 zápasech: Dimová Jana – Trnobranská Jitka – Nováková Lenka 

6 zápasů: Prosbová Eva 

5 zápasů: Tesárková Jitka – Peňázová Tereza 

4 zápasy: Patřičná Kateřina – ukončila kariéru 

3 zápasy: Fedorková Ilona 

2 zápasy: Steinbrecherová Nikola 

Po 1 zápase vypomohly: Erbová Alena (ukončila kariéru) – „Týna“ – Rubešová – Nováková S. 

– Tučková L. – Tučková Š. – Řezáčová – Tihelková – Slámová – Vavrochová – Stránská – 

Nedvědová 

 Doufejme, že do budoucna se i další naše děvčata více „zapálí“ do sportu, jenž si vybraly a 

budou se aktivně zúčastňovat tréninků a zápasů tak, abychom čím dál méně museli povolávat 

nahodilou pomoc! 

 Sportu zdar, krásný adventní čas, bohatého ježíška, ale hlavně klidné, veselé a ve zdraví 

prožité svátky vánoční přejí za celý ženský tým SK Slaný,  

 

Vedoucí týmu, Rochl Jindřich 

Trenér, Vaniš Josef 

V Slaném dne 10.12.2015 
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